

LANGILE AUTONOMOEN ERREGITEN BEREZIA

2024an, hauek izango dira errendimendu garbien tarteei aplikagarriak zaizkien gehieneko eta gutxieneko oinarriak:

Taula murriztua:

Tarteak	Gutxieneko oinarria	Gehieneko oinarria
Hilean 670 euroraino	735,29 euro hilean	816,98 euro hilean
Hilean 670 eta 900 euro bitartean	816,99 euro hilean	900 euro hilean
Hilean 900 eta 1.166,70 euro bitartean	872,55 euro hilean	1.166,70 euro hilean

Tarteak	Gutxieneko oinarria	Gehieneko oinarria
Hilean 1.166,70 eta 1.300 euro bitartean	950,98 euro hilean	1.300 euro hilean
Hilean 1.300 eta 1.500 euro bitartean	960,78 euro hilean	1.500 euro hilean
Hilean 1.500 eta 1.700 euro bitartean	960,78 euro hilean	1.700 euro hilean
Hilean 1.700 eta 1.850 euro bitartean	1.045,75 euro hilean	1.850 euro hilean
Hilean 1.850 eta 2.030 euro bitartean	1.029,41 euro hilean	2.030 euro hilean
Hilean 2.030 eta 2.330 euro bitartean	1.062,09 euro hilean	2.330 euro hilean
Hilean 2.330 eta 2.760 euro bitartean	1.078,43 euro hilean	2.760 euro hilean
Hilean 2.760 eta 3.190 euro bitartean	1.111,11 euro hilean	3.190 euro hilean
Hilean 3.190 eta 3.620 euro bitartean	1.241,83 euro hilean	3.620 euro hilean
Hilean 3.620 eta 4.050 euro bitartean	1.307,19 euro hilean	4.050 euro hilean
Hilean 4.050 eta 6.000 euro bitartean	1.454,25 euro hilean	4.720,50 euro hilean
Hilean 6.000 euro baino gehiago	1.732,03 euro hilean	4.720,50 euro hilean

Kontingentzia arruntei dagokien tasa	%28,30
Kontingentzia profesionalei dagokien tasa	%1,30
Jarduera eteteari dagokion tasa	%0,90
Lanbide-heziketari dagokion tasa	%0,10
Belaunaldiarteko ekitaterako mekanismoa	%0,70

*2023ko abenduaren 31n 2024ko urtarritetik aurrera kotizazio-oinarria aldatzeko eskatu duten langileen kotizazio-oinarria eskatutakoa izango da, baldin eta aurreko tauletako tarteetako batean baldin badago.

*Aurreko aukera horietako bat ere erabili ez duten langileek 2023an zuten kotizazio-oinarri bera izango dute 2024ko urtarritetik aurrera, baldin eta berez dagokiena edo handiago bada.

Tarifa Finkoa:

Alta 23/1/1etik aurrera emandako autonomoak	80 €	Jardueraren lehenengo 12 hilabeteak
Alta 23/1/1etik aurrera emandako autonomoak	80 €	13-24 hilabeteko jardura (urteko etekin ekonomiko garbiek ez badute gainditzen LGSa)
Alta 23/1/1aren aurretik emandako autonomoak	Tarifa finkoa mantentzen da	Gehieneko aldia agortu arte. Gero, diru-sarrera errealen arabera kotizatuko dute
Genero-indarkeriaren eta terrorismoaren biktima diren edo gutxienez % 33ko desgaitasuna duten langile autonomo emakumezkoak	80 €	Lehenengo bi urteetan
Genero-indarkeriaren eta terrorismoaren biktima diren edo gutxienez % 33ko desgaitasuna duten langile autonomo emakumezkoak	160 €	3. urtetik 5.era

Otsaila 2024